
亞伯特·何吉

Albert Reig

1952

■ 任教於巴塞隆納瑪莎巴藝術學院，教授版畫蝕刻技巧。

■ 作品曾於許多展覽中展出，包括巴塞隆納及西班牙各地。特別是在埃維沙以及帕馬莫絡卡等小島，以及芬蘭的赫爾辛基也有展出。

■ Currently, he teaches etching techniques at the "MASSABA SCHOOL OF ARTS", Barcelona.

■ His work have been exhibited in many art shows, both in Barcelona and the rest of Spain, with special mention of his individual exhibitions in Eivissa and Palma de Mallorca(Balearic Island) and Helsinki(Finland).

荷西·佛內特·依司提

José Fuentes Esteve

1951

■ 莎拉曼恰大學美術學院主任

■ 於私人畫廊及西班牙公立博物館展出40餘個展

■ Chairman of the School of Fine Arts of University of Salamanca

■ 40 Individual Exhibitions in different private gallery and in public museum of Spain

曼紐·曼所羅

Manuel Manzorro

1935

■ 塞維拉高等藝術學院

■ 馬德里高等藝術學院

■ 紐約普拉特美術中心獎助金贊助研究

■ 美國塔瑪林獎助金贊助平版印刷研究

■ 馬德里歌雅紀念國際版畫展第一名

■ Superior School of Fine Art in Sevilla

■ Superior School of Fine Art in Madrid

■ Grant researching in the Pratt Graphics Center in New York

■ Grant researching in Lithography to Tamarind Institute(USA)

■ Invited professor to Ottawa University(Canada)

■ First Medal in the Printmaking International Exhibition Homage to Goya in Madrid

-
- 瑪莉亞·荷西·路意斯·阿達納
Maria Jose Lois Aldana
- 獲選為1994年秋季美術展
 - 於1994-98年間，獲選為賽維拉大學榮譽教師
 - 1998-2000年為中學雕塑藝術與視覺表現教師
- 1994 Selected by "Exhibition of Fall"
 - Honorary Teacher - Collaborator among 1994-98, in the University of Sevilla
 - 1998-2000 Teacher of Plastic Arts and Visual Expression of the Secondary School

-
- 帕布婁·荷卓達·蓋
Pablo Rodriguez Guy
1950
- 於巴塞隆納美術學校研習
 - 國際美術博覽會：法蘭克福之美術博覽會
- Study at the Fine Arts School of Barcelona
 - International Art Fair : Art Basel, Arco Madrid, Art-Expo Montreal. Buchmesse Art Frankfurt

-
- 帕克·阿及來爾
Paco Aguilar
1959
- 1987 於馬拉加Ron Bacarti獲得繪畫冠軍。
 - 1988 第八屆第一國家繪畫研討會，作品為Cadiz Chiclana之市政府。
 - 1996 獲得馬德里國家書法獎。其作品曾在馬德里、法國、摩洛哥、葡萄牙、古巴、布魯塞爾、挪威、芬蘭、德國、中國、墨西哥、韓國及美國展出。
 - 1998 由馬拉加馬培拉之西班牙當代藝術雕刻博物館獲頒藝術系列之安達盧西亞大獎。為全球雕刻藝術每兩年榮耀獎項。作品Caixa Ourense為國家書法特優。
- 1987 Received First Prize for Paintings at Ron Bacarti, Malaga
 - 1988 Work "Cadiz Chiclana's Municipal Government" entered the 8th First National Painting Symposium
 - 1996 Received Madrid National Calligraphy Award; works displayed in Madrid, France, Morocco, Portugal, Cuba, Brussels, Norway, Finland, Germany, China, Mexico, Korea and the United States
 - 1998 Received Andalusia Art Series Grand Award from Spain Modern Sculpture Museum in Malaga, Marbella; received Biennial Universal Sculpture Honorary Award; received National Outstanding Calligraphy Award for work "Caixa Ourense"

-
- 羅密歐·迪·安達巴提雅
Ramiro de Undabeytia
1952
- 1962-1969 於國立馬德里陶藝學院研習
 - 1989 第一屆阿特卡卓廣告競賽第一名(西班牙)
 - 1991 第五屆國際版畫展進入決賽並獲頒獎狀(臺灣)
 - 1992 亞維拉「國際重大蝕刻版畫獎」獲蝕刻競賽第一名(西班牙)
- Studied at the National Ceramic School of Madrid from 1962 to 1969
 - 1989 1st Prize-Posters Contest-V Artecquadro Show, Madrid(Spain)
 - 1991 Finalist and Diploma from the 5th . Biennial International Graphic Arts Exhibit, (Taiwan)
 - 1992 1st. Prize-Etching Contest "International Etching Prize of Cebreros" , Avila(Spain)